
ZPA.0003.2.2025 Kalisz, 14.02.2025 r. 

Pan
Marcin Małecki
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na interpelację w sprawie planowanej rozbudowy 
ul. Sulisławickiej informuję, że konieczność spełnienia wymogów technicznych, 
obowiązujących przy opracowaniu projektu rozbudowy ul. Sulisławickiej 
na odcinku od ul. Romańskiej do ul. Celtyckiej, zapewniających właściwe 
bezpieczeństwo oraz komfort użytkowania infrastruktury drogowej, wymusiła 
potrzebę usunięcia kolidujących drzew. Są one zlokalizowane na terenie 
przeznaczonym w Miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
Sulisławice-Kolonia Sulisławice pod drogę i najbardziej racjonalne było 
zaprojektowanie rozbudowy ulicy w korytarzu przewidzianym planem miejscowym. 

Mając to na uwadze, a także fakt, iż zadanie ,,Rozbudowa ul. Sulisławickiej 
na odcinku od ul. Romańskiej do ul. Celtyckiej w Kaliszu” zostało ujęte na liście 
podstawowej zadań rekomendowanych do dofinansowania ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w oparciu o złożony wniosek, uwzględniający 
aktualnie posiadaną dokumentację techniczną wraz z pozwoleniem na budowę 
(decyzją ZRID), nie ma możliwości dokonania zmian w oczekiwanym przez pana 
Radnego zakresie.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                        Prezydent Miasta Kalisza
   /…/

 Krystian Kinastowski 



Kalisz, 04.02.2025 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie 

przebudowy ulicy Sulisławickiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 
 
W związku z dofinansowaniem z rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i 
przewidzianym terminem( 04-11.2025), realizacji przebudowy ulicy Sulisławickiej na 
odcinku od ulicy Romańskiej do ulicy Celtyckiej. Zwracam się z prośbą o ponowne 
przeanalizowanie potrzeby wycinki wszystkich, 80 letnich drzew znajdujących się w 
obrębie szkoły w Sulisławicach. Teren Sulisławic w zasadzie nie posiada tak dużych 
drzew i zwłaszcza w okresie letnim spełniają one ważne funkcje w tutejszym 
ekosystemie. Ewentualne nasadzenia w tej okolicy, zrekompensuje taką wycinkę 
dopiero za kilkadziesiąt lat. Być może uda się w niewilekiej korekcie projektu, 
oszczędzić chociaż część tych drzew. 
 
 

 

  

                                                                                               Z wyrazami szacunku 

                                                                                                   Marcin Małecki 

                                                                                              Radny Miasta Kalisza 

                                                                

 

 

 

                                                                                                                           


